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Protokollen er ført av de valgte referenter og underskrevet av de valgte protokollunderskriverne. 
 
Alle vedtak og konklusjoner gjort er lagt til i sakene som  
punktmarkering (med uthevet skrift). 
 
I protokollen blir det i tillegg til vedtak gjengitt hvem som la fram hvilken sak, forslag til vedtak i 
sakene, nye forslag og hvem som har hatt ordet. 
 
I en protokoll gjengis ikke, i motsetning til referat, hovedmomenter fra debattene. 
 
Vedtak av hele programmet og dokumenter blir ikke gjengitt i sin helhet. Endringsforslag blir gjengitt 

med avstemmingsresultat. De vedtatte dokumentene i sin helhet og de opprinnelige forslagene kan 

skaffes via sekretariatet til Ungdom og Fritid. 

 

 

 

 

 

 
 



 
 
 

Sak 24-1-1. Konstituering  
Trine Ottosen, Sentralstyrets leder, åpnet Landsmøtet den 4. mai 2024. 

1A) Valg av ordstyrere og referenter  

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Ordstyrere: Felix Volpe 

Referenter: Benedicte Sundli og Gørkem Yuksel  

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

1B) Godkjenning av deltakerliste og delegatfordeling  

Sentralstyrets forslag til vedtak: Deltakerliste og delegatfordeling godkjennes.  

Lørdag:  

30 delegater med stemme-, tale- og forslagsrett, og 12 observatører med tale- og forslagsrett var til 

stede. Fra Valgkomiteen var leder, med tale- og forslagsrett, til stede. Fra Kontrollkomiteen var leder, 

med tale- og forslagsrett, til stede. Fra Sentralstyret var leder og 8 medlemmer, alle med stemme-, 

tale og forslagsrett, til stede. (Sentralstyret har ikke stemmerett på egen beretning og regnskap). Fra 

sekretariatet var 4 ansatte til stede, alle med møte – og talerett.  I tillegg hadde vi to gjester (ordstyrer 

og vara i sentralstyret)  

Søndag:  

31 delegater med stemme-, tale- og forslagsrett, og 12 observatører med tale- og forslagsrett var til 

stede. Fra Valgkomiteen var ingen medlemmer til stede. Fra Kontrollkomiteen var leder, med tale- og 

forslagsrett, til stede. Fra Sentralstyret var leder og 8 medlemmer, alle med stemme-, tale og 

forslagsrett, til stede. (Sentralstyret har ikke stemmerett på egen beretning og regnskap). Fra 

sekretariatet var 3 ansatte til stede, alle med møte – og talerett. I tillegg hadde vi to gjester (ordstyrer 

og vara i sentralstyret)  

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

1C) Godkjenning av innkalling 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Innkallingen for Landsstyremøte 3.-5. mai 2024 godkjennes.   

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

1D) Godkjenning av saksliste og dagsorden 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Sakslisten og dagsorden for Landsstyremøte 3.-5. mai 2024 godkjennes med merknad om ikke 

innfridd frist om utsending. 

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 



 
 
 

1E) Valg av protokollunderskrivere og tellekorps 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Forslag til protokollunderskrivere og tellekorps utpekes av Landsstyremøtet. 

 

Forslag til protokollunderskrivere: Andreas Lokken og Helmer Nilsen  

Forslag til tellekorps: Ingvill Mathilde Torgersen og Kenneth Laugaland  

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

1F) Godkjenning av forretningsorden  

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Forretningsorden for Landsstyremøtet 3.-5. mai 2024 godkjennes. 

Endringsforslag: Alle observatører får tale- og forslagsrett 

Endringsforslag: Avstemninger skjer fysisk. 

• Forslaget med endringsforslag ble vedtatt 

 

Delegat 1 fremmer forslag om å velge redaksjonskomité.  

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

1G) Valg av redaksjonskomité  

Forslag til redaksjonskomité: 

Styreleder, leder av kontrollkomité, Generalsekretær og to representanter fra landsstyret.  

• Styreleder, leder av kontrollkomité, Generalsekretær, Sunniva Ludvigsen (UoF 

Innlandet) og Helmer Nilsen (UoF Nordland) ble valgt til redaksjonskomité  

 

Sak 24-1-2. Beretninger  
2A) Årsberetningen 2023 (Sentralstyrets beretning) 

2 Magnus Tveten og 4 Oscar Lone Olsen fra sentralstyret la frem beretningen på vegne av styret. 

Sentralstyrets forslag til vedtak:  

Årsberetningen for 2023 godkjennes.  

• Forslaget ble enstemmig vedtatt   

 

2B) Kontrollkomiteens beretning 

39 Kenneth Laugaland leder av kontrollkomiteen la fram beretningen på vegne av kontrollkomiteen.  



 
 
 

Spørsmål, kommentarer og svar under fremlegget:  

4 Oscar Lone Olsen presiserer at fordelingsutvalget behandler to av kategoriene i Ungdom og Fritids 

fond. 

1 Trine Røyrhus Ottosen takker for kontrollkomiteens arbeid i 2023. 
 

Sentralstyrets forslag til vedtak:  

Kontrollkomiteens beretning godkjennes. 

• Forslaget ble vedtatt 

 

2C) Valgkomiteens beretning 

35 Kristoffer Lorang Mathisen leder av valgkomiteen la fram beretningen på vegne av valgkomiteen.  

Spørsmål, kommentarer og svar under fremlegget:  

1 Trine Røyrhus Ottosen takker for valgkomiteens arbeid og minner om kommende valg på 

landsmøtet 2025.  

 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Valgkomiteens beretning godkjennes.  

• Forslaget ble vedtatt 

 

Sak 24-1-3. Nye uttalelser 
U1: 7 Dilara Kara, ungdomsrepresentant i sentralstyret, la frem forslag til uttalelse på vegne av 

sentralstyret.  

U2: 2 Magnus Tveten, nestleder i sentralstyret, la frem forslag til uttalelse på vegne av sentralstyret. 

U3: 9 Tuva Hauge Nilsen og 6 Truls Baalmann, ungdomsrepresentanter i sentralstyret, la frem forslag 

til uttalelse på vegne av sentralstyret. 

Debatt: 

Generelt: 8 Hanne Johnsen Handå orienter om at deltagere kan komme med endringsforslag til 

uttalelser, men at det ikke er nødvendig å fokusere på redaksjonelle endringer da disse vil bli 

ivaretatt. 

Til dagsorden: 28 Ingvill Mathilde Torgersen la frem forslag om å benytte døve-klapp istedenfor å 

klappe med hendene mellom hvert innlegg, for å spare tid.  

 

U1: Lidelsene barn og unge på Gaza nå lever under er ufattelige! 

1 Trine Røyrhus Ottosen orienterer om at det ble vedtatt en uttalelse om krigen i Ukraina på 

landsmøtet i fjor, og at det derfor er passende å vedta en uttalelse på Gaza nå.  



 
 
 

28 Ingvill Mathilde Torgersen støtter uttalelsen og fremhever de grusomme og inhumane handlingene 

som foregår på Gaza nå. Understreker organisasjonenes påvirkning på politikerne og hvor viktig det 

er at vi tar et tydelig standpunkt og stemmer for uttalelsen om krigen på Gaza. Viktig at vi hever 

stemmen.  

33 Kristoffer Robin Severinsen: Mener at krigføringen på Gaza er inhuman, men at vi må tenke oss 

om før vi begynner å implementere umiddelbar handling selv i samfunnet vårt. Løfter frem en 

anekdote om en venn som dro til Israel for å hjelpe og ble fryst ut av sine egne, dette var psykisk 

belastende og skadende for vedkommende. Viktig at vi ikke bidrar til et polarisert samfunn.  

1 Trine Røyrhus Ottosen replikk til 33 Kristoffer Robin Severinsen: Poengterer at Ungdom og 

Fritid ikke krever umiddelbar handling fra den norske staten, men at den humanitære 

situasjonen må fremmes. 

10 Knut Andreas Jensen med innlegg: På bakgrunn av kanselleringskultur som går utover noens 

helse, ønsker jeg, på vegne av Ungdom og Fritid Agder, å endre uttalelsen slik at den fremstår 

nøytral. Mener det er dumt å ta noe side, det viktigste er å fremme at vi ønsker fred.  

U2: Nei til nye fraværsregler! 

28 Ingvill MathildeTorgersen: Dersom vi ikke får mulighet til å få fravær fra skolen på dagtid for å delta 

i politiske forum blir demokratiet svekket, det er viktig at ungdommer får muligheten til å påvirke saker 

som angår dem.  

49 Mori Sarah Brekke Michelin med replikk til 28 Ingvill Mathilde Torgersen: Støtter uttalelsen 

da den nye regelen vil kreve mye planlegging fra ungdommer når de skal ha politisk fravær og 

det er vanskelig å forholde seg til.  

24 Sander Domingo Hølland: Støtter uttalelsen. Synes fraværsgrensen er ubrukelig, og at det er 

dårlig grunnlag for at alt fravær skal være ugyldig. Hele fraværsgrensen burde strykes.  

30 Anna Kjerstina Leirvik med innlegg: Fraværsgrensen kan resultere i færre og mindre engasjerte 

ungdommer, støtter derfor uttalelsen. 
 
U3: La Fritidsklubbene være gratis for alle barn og unge 

12 Gabriel Røer: er enig i gratisprinsipp, men ikke i forslaget til hvordan det gjøres og stiller seg derfor 

imot forslaget.  

20 Helmer Nilsen med replikk til 12 Gabriel Røer: Til argument om at det skal koste litt penger 

for å sørge for at ungdommer faktisk møter opp, i Bodø har vi erfaringer med at ungdommer 

er gode på å møte opp når de melder seg på, og at dette dermed ikke er en utfordring. 

10 Knut Andreas Jensen med replikk til 12 Gabriel Røer: Det er ikke tilbudet i fritidsklubbens 

som koster, men selve deltagelse i enkelte arrangementet koster. 
 

12 Gabriel Røer med svarreplikk til 20 Helmer Nilsen og 10 Knut Andreas Jensen: Mener at 

 dersom man ønsker å holde ungdommene må man gi de en grunn til at de skal være der. 

 Dette gjør en ved at de må betale en symbolsk sum, som oppleves forpliktende.  

2 Magnus Tveten: Vi ønsker ikke å si at medlemsklubbene MÅ ha gratisprinsipp, men at de KAN ha 

det. Poenget med uttalelsen er at Ungdom og Fritid skal få det politiske aspektet til å si at vi ønsker at 

kommunene skal prioritere fritidsklubbene sine sånn at de kan ha alt gratis. 

17 Maram Alsalama: Støtter gratisprinsipp, dersom noen må betale, men ikke alle, kan dette bli 

urettferdig for de som må betale, uavhengig av sosioøkonomisk status.  



 
 
 

39 Kenneth Laugaland replikk til 17 Maram Alsalama: Anbefaler og oppfordrer alle til å støtte 

U3 

Endringsforslag ble behandlet av redaksjonskomitéen. 4 endrings- og tilleggsforslag ble sendt 

inn til redaksjonskomitéen. Redaksjonskomitéens innstilling: 

U1 – 1: Forslaget vedtas.  

U1 - 2: Forslaget avvises 

RED1, U1: Forslaget vedtas  

U3-1: Forslaget avvises 

RED2, U3: Forslaget vedtas 

 
Sentralstyrets forslag til vedtak: Landsstyret vedtar sentralstyrets forslag til uttalelser 

• U1 – Uttalelse om krigen på Gaza. 

• U2 – Uttalelse om fraværsgrensa 

• U3 – Uttalelse om gratisprinsippet i klubb   

 

Vedtak 

• Redaksjonskomitéens innstilling om at U1-1 vedtas ble vedtatt, med 30 stemmer for og 

1 mot 

• Redaksjonskomitéens innstilling om at U1-2 avvises ble vedtatt med 30 stemmer for og 

1 mot.  

• Redaksjonskomitéens innstilling om at RED1, U1 vedtas ble vedtatt med 27 stemmer 

for, 1 avholdende og 3 mot  

• Redaksjonskomitéens innstilling om at U3-1 avvises ble vedtatt 

• Redaksjonskomitéens innstilling om at RED2, U3 vedtas ble vedtatt med 19 stemmer 

for, 3 avholdende og 7 mot. 

• Sentralstyrets forslag til vedtak om at uttalelse 1 i sin helhet vedtas med endringer ble 

vedtatt 30 stemmer for og 1 avholdende  

• Sentralstyrets forslag til vedtak om at uttalelse 2 i sin helhet vedtas ble vedtatt med 30 for 

og 1 avholdende 

• Sentralstyrets forslag til vedtak om at uttalelse 3 i sin helhet vedtas med endringer ble 

vedtatt med 26 for, 4 avholdende og 1 mot  

 

Sak 24-1-4. Revidert regnskap 
42 André Ruud la frem revidert regnskap. 

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

73 Andreas Lokken: 2 spørsmål. Resultat for skattekostnad det står 2 forskjellige tall lurer på hvilken 

som er riktig det ligger forskjellige taler i årsberetningen og på presentasjonen. Spørsmål 2: 

Investeringer aksjer, hva det er?  

42 André Ruud med svarreplikk til 73 Andreas Lokken: Det er riktig det som står i  
 årsberetningen (årsregnskapet). Vi fikk gratis aksjer fra DNB samt. hadde vi aksjer i  
 Frivillighetens Hus as som drifter felles arealet i det nye lokale vi er i. 42 André Ruud inviterer 

 også alle til å besøke nye lokaler. 



 
 
 

22 Ahmet Titrek: Etterspør revisors beretning.  

1 Trine Røyrhus Ottosen: Redegjør for hvorfor denne ikke lå inne i sakspapirene og  
 informerer om at denne ble signert og godkjent av sentralstyret på torsdag. Revisors  
 beretning ettersendes.  

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Landsstyremøtet godkjenner det reviderte årsregnskapet for 2023. 

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 24-1-5. Revidering av kunnskapsgrunnlaget 
André Ruud la frem saken om revidert kunnskapsgrunnlag 2024.  

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget:  

1 Trine Røyrhus Ottosen: Sentralstyret har lagt merke til organisasjonens vekst de siste årene, med 

økt bemanning og etablering av fylkesleddene. Vi ser behovet for å revurdere den sentrale ledelsens 

rolle og sentralstyrets funksjon fremover. Dette vil bli tatt opp i et kommende arbeid, med en sak som 

sannsynligvis vil bli diskutert på neste landsstyremøte. 

33 Kristoffer Severinsen; Det er mange trender i samfunnet og mange analyser som skal gjøres på 

hvordan blir på en måte de nye strategiene tenkt implementert litt også i forhold til hvordan det betyr 

implementert er å gå fra en teori til å gjennomføre den teorien det er hvordan man jakt setter en ide 

man har også for å på en måte informere oss som er på klubbene da rundt om i landet hvordan vi 

også kan kommunisere best med UoF og utveksle mest mulig nyttig kompetanseløftene tiltak for oss 

på klubbene. 

42 André Ruud med replikk til 33 Kristoffer Severinsen; Vi snakker mye om at vårt arbeid må 

 merkes av barn og unge i alle landets kommuner for å ha verdi. Gode mål og strategier er 

 ikke nok uten vellykket implementering. Dette er særlig utfordrende med 278 kommuner og 

 700 klubber å jobbe med. Vi har en omfattende strategi som vi ønsker at dere på landsmøtet 

 er med på å vedta, slik at den ikke bare er for administrasjonen og tillitsvalgte, men også for 

 medlemmene. Vi fokuserer spesielt på gjennomføringen av strategien, med Ada som  

 presenterer et prisbelønt rammeverk basert på innspill fra alle aktører. Vi jobber med å sikre 

 finansiering for å realisere strategien, blant annet gjennom større prosjekter som  

 Gjensidigestiftelsen. Vi har brukt tid på å bygge oss opp for å kunne få til dette, selv om det 

 kan være fristende å kun fokusere på kortsiktige gevinster. Vi har lært at ved å utvide  

 horisonten, åpner vi for større muligheter og bedre resultater. Vi oppfordrer dere til å tenke på 

 hvordan dere kan handle innenfor dagens rammer, men også hvordan dere kan utnytte større 

 handlingsrom dersom muligheten byr seg. 



 
 
 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Landsstyremøte godkjenner revidert kunnskapsgrunnlag 2024. 

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

Sak 24-1-6. Presentasjon av rammeverk 

Ada Menne fra Sekretariatet la frem saken.  

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

- Ingen 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Landsstyret tar saken til orientering. 

• Forslaget ble vedtatt 

 

Sak 24-1-7. Søknad fritidsklubbløftet 

Ada Menne fra Sekretariatet la frem saken.  

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

16 Unni Esp: Finnmark har en kommune som har tre klubber, så da får vi ikke muligheten til å være 

med som pilot-klubb.  

42 André Ruud med replikk til 16 Unni Esp: Det var eksempler, det er definitivt ikke slik at 

 kommuner med en klubb ikke får komme med. Kanskje er det lurt å få med kommuner med 

 en klubb. Tanken er at kommunen skal kunne etablere en ny klubb slik at vi kan evaluere 

 forskjellene. Vi har noen kvalitetskriterier i dag, velge ut é eller flere av disse som  

 kommunen/fritidsklubben vil prøve å styrke, og søke opp penger til det. UoF vil tilby  

 veiledning, slik at vi kan se resultatet av tiltakene foreslått. Gjennomsnittskommunen er under 

 6000 innbyggere, så det er viktig at vi også får med de små klubbene. Håper å tilby en pakke 

 som kan virke.  

33 Kristoffer Severinsen: Veldig kult prosjekt, kanskje det første forsøket i verden på å gjøre 

kvantitativ forskning på klubbarbeid. Er det planer om noe kvalitativ forskning?  

52 Ada Menne med svar til 33 Kristoffer Severinsen: I pilotkommunene vil det hele veien 

 være kvalitativ forskning, for å finne ut av hvordan tiltakene funker og hvilken effekt de har. 

 Ungdommene vil være med å gjøre en del av dette arbeidet som medforskere. Ønsker å 

 benytte «logbook», et system hvor man kan svare på undersøkelser og de klubbansatte kan 



 
 
 

 rapportere på hva som skjer på klubben hver dag. Velge ut noen elementer/spørsmål som vi 

 ber klubbansatte svare på i denne rapporteringsundersøkelsen. Dette vil gi oss kvantitativ 

 data på nasjonalt nivå, og gi oss muligheten til å ta stikkprøver.  

42 André Ruud: Minner om at dette er en søknad, vi har god dialog med gjensidigestiftelsen, men 

søknaden skal gjennom et styre så det er ikke gitt at søknaden får tilsagn/innvilget.  

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Landsstyret godkjenner rammene for prosjektsøknad til Gjensidigestiftelsen. 

 

Endringsforslag:  

F1: Innstilt avvist.  

- Forslaget falt. 

RED3, F1: Innstilt vedtatt.  

- Forslag vedtatt  

 

• Forslaget med endringsforslag ble enstemmig vedtatt.  

 

Sak 24-1-8. Fylkesleddenes rolle 

Saken ble lagt frem av Hanne Johnsen Handå fra sentralstyret og Benedicte Sundli fra Sekretariatet, 

på vegne av sentralstyret.  

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

Innspill til prosess innhentet via Menti. 

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Sentralstyret gis mandat til å igangsette prosess med å klarlegge roller og mandat inn mot landsmøte. 

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 24-1-9. Medlemskriterier 

Magnus Tveten, nestleder i sentralstyret, legger frem saken på vegne av Sentralstyret. 

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 



 
 
 

- ingen 

Sentralstyrets forslag til vedtak:  

Landsstyret gir sentralstyret mandat til å iverksette arbeid med nye medlemskriterier basert på 

innsendte innspill som behandles på landsmøte. 

• Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 24-1-10. Suppleringsvalg 

Kristoffer Lorang Mathisen la frem saken på vegne av Valgkomiteen. 

Kandidaten presenterte seg selv.  

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

- ingen 

Valgkomiteens forslag til vedtak: 

Valgkomiteen foreslår at Ida Sofie Flatekvål velges inn som vara sentralstyremedlem voksen for 

valgperioden 2023-2025. 

Navn Innstilt verv Representasjonsfylke 

Ida Sofie Flatekvål Vara sentralstyremedlem 

voksen 

Innlandet 

 

• Forslaget ble vedtatt ved akklamasjon 

 

Sak 24-1-11. Innkomne saker 

11A) Kompetanseheving på klubb 

Gabriel Røer la frem saken om kompetanseheving på klubb. 

Spørsmål, kommentarer og svar etter fremlegget: 

20 Helmer Nilsen: Superbra sak, veldig smart! Det er viktig at de på klubben har kompetanse. Har 

selv hatt utfordringer med mental uhelse, hadde vært fint å snakke med de på klubben om dette. Ikke 

bare de ansatte, men også de frivillige ungdommene (og voksne) på klubben  



 
 
 

1 Trine Røyrhus Ottosen: Takker for et godt forslag, veldig fint at det er flere fylkesledd som støtter 

forslaget. Minner om at vi har flere støtteordninger. Sentralstyret fremmer forslag om å inkludere 

forslaget i arbeidet til UoF fremover.  

29 Lene Løberg Andersen: Trøndelag stiller seg bak forslaget. Trøndelag presiserer at de er 

avhengige av slike støtteordninger, budsjettene varierer veldig i kommunen basert på ulike 

avdelinger.  

19 Kine Merete Mulen: Forslaget om kompetanseheving traff veldig godt, ønsker mer kompetanse om 

hvordan hun skal møte og se ungdommer. 

42 André Ruud: Vi må jobbe videre med det, per i dag kan vi ikke bruke fondet vi har til det, men vi 

jobber og er i kontakt med Kulturdepartementet for å få dette i budsjettet. Det er et kostbart tema, 

men samtidig er det kommunes ansvar å heve kompetansen til ungdomsarbeidere, samt. 

Fagforbundet har mulighet til å søke stipend for kompetansehevende tiltak. Til de neste 4 årene er det 

lagt en sum for å jobbe i kompetanseheving.  

 

12 Gabriel Røer: Når det gjelder utdanning, hvor mange klubber er medlem av Utdaningsforbundet å 

heve kompetanse for de som jobber i klubben er veldig viktig, men det er også viktig hvordan vi deler 

informasjon hvordan kan dele den kompetansen med andre klubber i landet. 

39 Kenneth Laugaland: Anbefaler gratis webinar fra Ungdom og Fritid, og Facebookgruppen 

“Ungdom og Fritids faglige nettverk” som ansatte i klubber.  

Sentralstyrets forslag til vedtak: 

Forslaget oversendes til sentralstyret for videre arbeid med mål om å realisere intensjonen i saken 

gjennom prosjekter eller tiltak Ungdom og Fritid jobber med. 

 

• Forslaget ble vedtatt. 1 avholdende.  

 

 

Landsmøtet ble hevet 5. mai 2024 kl. 12.32  

 

 

 

 

 



 
 
 

 

 

Referenter:  

 

 

 

 

----------------------------------------------                                      -------------------------------------------------------- 

Benedicte Sundli                       Gørkem Yuksel 

 

 

 

Protokollunderskrivere:  

 

 

 

----------------------------------------------                                      -------------------------------------------------------- 

Andreas Lokken, UoF Akershus         Helmer Nilsen, UoF Nordland 
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